
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

onsdagen den 10 januari 2024 kl.10.00  Plats: Pingstkyrkan.  
 

 

Närvarande: Jan- Olof Karlsson, Börje Sturesson, Annika Sturesson, Ingrid Angeling, Monica 

Selegran, Nisse Fält och Sven Svensson 

Anmält förhinder: Tommy Eklånge, Anna-Maria Boman, Berndt Andersson samt från 

valberedningen Tommy Ljungkvist.  

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade årets första styrelsemöte och hälsade de närvarande varmt 

välkomna till ett nytt år.  

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen.  

 

§3. Godkännande av protokoll från mötet. 

Mötet godkände föregående mötesprotokoll.(Decembers) 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassören redovisade att vår ekonomi fortfarande är god och vi har 36.000:- sek totalt. Revisorerna har 

nu gått igenom vår ekonomi och hittade inga problem och fick förklaringen på årets underskott på 

6000:- som beror på inköp av lotteriringar och frimärken för ovanstående summa, men nu har vi så vi 

klarar oss troligen även nästa år.  

Vårt Swish används mer och mer vilket kan bli lite strul då man även ”köper” typ ca 50:- kronor till 

lotter vilken måste särredovisas i bokföringen, men det går bra, bara man tänker sig för. Kassören har 

gjort upp med ICA Ekängen så de numer växlar in alla småpengar. 

Kassören avser att ladda ned det ekonomiprogram som PRO erbjuder. 

Mötet godkände rapporten, och tackade kassören för ett fint arbete. 

  

§5. Våra medlemmar.  

 -Vi är numer 177medlemmar men vid 2023 års början var 191 st. Det är 8 medlemmar som har avlidit 

under året. 

 - Monica har nu börjat mer och mer ta över efter Annika och hon tycker det fungerar bra men behöver 

köpa en skrivare. 

 

§6. Skrivelser. 

 - Vårens verksamhetskalender har skickats till sam.org för gemensam tryckning. 

 - PRO ordförande kommer till Eskilstuna. Möjlighet för alla PRO`are att närvara. 

 - Resekompaniet har skickat ut ”Årets resor” till de flesta inom PRO-Eskilstuna 

 §7. Rapporter.  

 - Julgröten med julklappar och underhållningen mycket populärt och gav 2.300:- i överskott. 

 - Ingrid meddelar att hon ämnar fortsätter inom KPR under 2024 trots att kommunen verkar inte ta del 

av det som diskuteras på dessa möten. 

- Boule fortsätter som vanligt och intresset verkar ha ökat.  

 



 §8. Reserapport.  

 - Styrelsen diskuterades möjliga resor som kan bli aktuella för våra medlemmar. 

 

§9. Studierapport.  

- ”Skapande händer” startar den 22 januari i församlingshemmet Ärla. 

- Matlagningen startar torsdagen den 1 februari med ”Matlag 2” 

- Slöjden startar redan nu på fredagen den 12 januari. 

- Regional PRO-kurs i hemsideanvändning. Nisse försöker kontakta den person som avser att                    

efterträda honom i styrelsen. (Nästa Hemsidekurs sker först i höst) 

 

§10. Nya frågor.  

 - Preliminär Lokalhyreplanering inlämnad till Pingstförsamlingens Simon Gindemo 

- Valberedningen meddelar att samtliga platser i 2024 års styrelse är tillsatta.  

- Nyhetsbrev för januari skall framställas och distribueras som vanligt. 

- Styrelsen godkände Verksamhetsberättelsen efter några förtydligande. 

 - Underhållare på januaris medlemsträff blir Curt-Göran och Harry. Jan – Olof är  

    kontaktperson. 

- Nisse meddelar att han bjuder på Raggartårta från Flen vid nästa styrelsemöte.                          

     

§11. Kommande möten. 

  - Månadsträffen onsdagen den 31 januari kl.13.00. 

 

§12. Nästa styrelsemöte. 

 - Beslutades till onsdagen den 7 februari kl. 10.00 i vår vanliga lokal. 

 - Styrelsen skall fundera på hur vi avser att göra med underhållning på vårt årsmöte. 

 - PRO vetarnas frågor har skickats ut och dessa bör våra medlemmar testa för uttagning.  

 

§13. Avslutning. 

Börje tackade styrelsen för ett som vanligt trevligt möte och önskade oss alla en god fortsättning på 

föreningens nya verksamhetsår. 

 

 

Sekreterare 

   

Sven Svensson      

 






